
Spomenka Kiđemet-Piskač službeno najavila početak kandidature za 

gradonačelnicu Grada Varaždina 
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Varaždinu treba jedna nova ženska energija, poruka je Spomenke Kiđemet-Piskač 

koja je u ponedjeljak službeno najavila početak kandidature za gradonačelnicu 

Grada Varaždina, istaknuvši kako želi da Grad Varaždin ponovno bude prepoznat po 

svojoj baroknoj prošlosti, kulturi i kao UNESCO grad glazbe, a ne "grad slučaj". 

 

Zahvalila je Gradskom odboru HDZ-a kao i predsjedniku Damiru Habijanu na 

prijedlogu i prilici da se kandidira za gradonačelnicu, naglasivši kako su time dali 

jasnu podršku njezinom kontinuiranom promicanju i osnaživanju prava žena. 

 

- Kao buduća gradonačelnica truditi ću se da žene ostvare jednake mogućnosti u 

zapošljavanju i plaćama, da ostvarimo veću zastupljenost žena u politici i u upravi, 

da ostvarimo bolje uvjete za usklađivanje poslovnog i privatnog života i da 

osiguramo bolju sigurnost žena - poručila je Kiđemet-Piskač. 



 

Ističe kako će njezina kampanja biti afirmativna, s međusobnim poštovanjem i 

uvažavanjem  te pažljivom organizacijom i odgovornim pristupom. 

 

-  Svojim dosadašnjim radom, kao i sa svojim postignućima, ja sam pokazala da se 

puno toga može postići ako se dobro organiziramo, ako marljivo i predano radimo, 

naravno, uvijek uz potporu obitelji i suradnika oko nas - dodaje Kiđemet-Piskač. 

 

Ističe kako je medicina njezin poziv i neće ga napustiti, te smatra kako će joj funkcija 

gradonačelnice pružiti dodatnu mogućnost za unapređenje zdravlja sugrađanki i 

sugrađana. 

 

-  Nadam se, građani i građanke Varaždina, da ste spremni podržati ženu koja će 

svojom energijom, sposobnostima i znanjima pokrenuti naš najljepši barokni grad, 

UNESCO grad i da ćemo ga svi zajedno pokrenuti u pravom smjeru i vratiti mu onaj 

stari sjaj koji smatram da grad Varaždin zaslužuje - poruka je kandidatkinje za 

gradonačelnicu Grada Varaždina. 

 

Vjeruje kako je Varaždinu potrebna nova energija koja će osigurati razvoj novih 

projekata te završetak onih započetih, bez obzira tko ih je pokrenuo. Cilj joj je 

maksimalno iskoristiti EU fondove, kao i pomoć Vlade Republike Hrvatske kako bi 

Grad Varaždin u konačnici bio grad poželjan za mlade, mlade obitelji te koji će pružiti 

ljepši dom svim generacijama. Smatra da se u Gradu Varaždinu može još puno toga 

napraviti, kako na polju kulture, glazbe i sporta tako i na području zdravlja, 

obrazovanja, poslovnih prilika i održivog stanovanja. 

 

Kiđemet-Piskač kao kandidatkinja za varaždinsku gradonačelnicu ima svesrdnu 

podršku predsjednika Gradskog odbora HDZ-a Grada Varaždina i ministra 

pravosuđa, uprave i digitalne transformacije, Damira Habijana, koji ističe da 

dosadašnji rad Kiđemet-Piskač kao specijalistice neurologije i voditeljice Odjela 

neurologije u Općoj bolnici Varaždin,  posebice njezin rad s pacijentima, dovoljno 

govori o njezinoj stručnosti i kvalitetama kao osobi. 

 



-  Izrazito sam ponosan i zahvaljujem Spomenki što je prihvatila ovu kandidaturu. 

Znam da posao i izazov koji je pred njom, cijelim njezinim timom i nama nije 

jednostavan ni lagan, ali poznavajući nju, njezin rad i karakter, ja sam siguran da je 

ona itekako spremna na izazov i posao koji je čeka. Želim joj puno sreće, imati će 

punu podršku Gradskog odbora HDZ-a Grada Varaždina - izjavio je Habijan, dodavši 

kako je upravo Kiđemet-Piskač osoba koja je potrebna Gradu Varaždinu da okrene 

novu stranicu i vrati stari sjaj. 

 

- Siguran sam da je upravo Spomenka ta osoba koja će odgovoriti na sve izazove 

koji su pred Gradom Varaždinom - poručio je Habijan. 

 

Podršku Spomenki Kiđemet-Piskač u kandidaturi za gradonačelnicu pružili su, 

između ostalog i predsjednik HDZ-a Varaždinske županije i župan Varaždinske 

županije Anđelko Stričak i saborski zastupnik i načelnik Općine Gornji Kneginec, 

Goran Kaniški. 











  

  

 

 


